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Mødedato: 
8. marts 2023 

Mødetid: 
 Kl. 18 

Mødested: Søndre Blvd. 
23, Grindsted 

Deltagere:  
Bestyrelsen samt 
medlemmer 

Overskift  Punkter 

Valg af dirigent Nedenstående blev valgt enstemmigt. 
Dirigent Søren Pedersen  
Protokol Henrik R. Pedersen 
 

Formandens 
beretning 
 

Formanden aflagde bestyrelsens beretning for det forløbne år (se vedhæftede). 
 
Generalforsamlingen tog herefter enstemmigt formandens beretning til 
efterretning. 
 

Formandens beretning GTP 2023.docx
 

Fremlæggelse af 
regnskab til 
godkendelse 
 

Fremlagt af kasserer Britt Helle Boel 
 

Regnskab padel projekt- revideret.pdf Regnskab GTK 2022.pdf
 

Regnskaberne blev enstemmigt vedtaget. 
 

Behandling af 
indkommende 
forslag 

a) Forslag om vedtægtsændringer – vedtægter er fremsendt. Det markeret med 
rødt er de gamle vedtægter. 
 

Vedtægtsændringer GTP NY 2023.docx
 

 
klubben ændrer navn til 
Grindsted Tennis og Padel Klub. 
 
Ovenstående blev enstemmigt vedtaget. 
 

Fastsættelse af 
kontingent 

Kontingenterne bibeholdes som nuværende. 
 
Det er løbende kontingent fra den dato man betaler og 1 år frem. 
 
Dette punkt bortfalder efter de nye vedtægter blev vedtaget og det fremadrettet 
er bestyrelsen som fastsætter kontingenterne. 
 

Valg af 
bestyrelsesmedlem
mer 

Følgende blev genvalgt til bestyrelsen: 
Lonnie Almy    
Henrik Rechnagel Pedersen 
 
Nyvalgt til bestyrelsen blev: 
Mogens Hansen   
 
Fratræder bestyrelsen: 
Erik Stie Carstensen 
  

Valg af 
suppleanter 

Valgt som suppleant: 
Bjarne Pedersen   
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Valg af 
bilagskontrollant 

Enstemmigt valg som bilagskontrollant: 
Kjeld Kaad Hansen  

Eventuelt Solvej og Kurt har besluttet at de gerne vil tage 1 år mere til at passe området 
omkring klubhuset. 
 
Kühl El og Teknik vil gerne sponsorer 2 kameraer til overvågning af området. Så 
snart disse er sat op kommer der mere ud omkring dette. 
 
MAGION er kommet med et oplæg til et muligt samarbejde, hvor de gerne vil 
give 40% på timeprisen. Der kommer mere ud omkring dette senere. 
 
Bärbel kommer med forslag om at ændre klubaften padel at ændre dette til 2 
dage. 
 
Klubaften på padel skal tages op om det skal være permanent hele året rundt. 
 
Der vil komme en ide dag i løbet af foråret inden standerhejsning, hvor 
medlemmer kan komme med input omkring hvilke tiltag eller ændringer vi kan 
lave i klubben til gavn for alle. 
 
½ timer ved booking af padelbaner, er bestyrelsen ved at kigge på, så det 
fremadrettet bliver en mulighed, da flere har spurgt om denne mulighed. 
 
Der er et ønske om juniortræning, så der arbejdes på at der kan sættes noget 
op. 
 
Det bliver gjort opmærksom på at gitteret på banerne kan give stød, og det bliver 
taget op hvis det fremadrettet er et problem, men statisk elektricitet kan man ikke 
gardere sig imod. 
 

 


